
2024D40805 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN

De vaste commissie voor Justitie en Veiligheid heeft een aantal vragen
voorgelegd aan de regering over de Vaststelling van de begrotingsstaten
van het Ministerie van Justitie en Veiligheid (VI) voor het jaar 2025
(Kamerstuk 36 600 VI).

De voorzitter van de commissie,
Pool

De griffier van de commissie,
Brood
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Nr Vraag

1 Welk bedrag wordt de komende jaren voorzien als af te pakken
geld van criminelen? Welke extra maatregelen gaat u concreet
inzetten om aankomend jaar deze doelstelling wél te halen?

2 Waarom wordt het budget voor de lokale aanpak van radicalise-
ring, extremisme en terrorisme in 2026 incidenteel verlaagd met
0.6 miljoen euro?

3 Hoe bent u voornemens de aanpak antisemitisme vorm te geven
en in hoeverre gaat u de motie-Eerdmans c.s. over een landelijke
dag tegen antisemitisme hierbij betrekken (Kamerstuk 30 950,
nr. 377)?

4 Waarom komt in deze begroting niets terug over de versterkte
aanpak van demonstraties?

5 Hoe bent u voornemens de motie-Eerdmans c.s. om het luchtalarm
te laten bestaan, uit te voeren (Kamerstuk 21 501-20, nr. 2040)?

6 Kan een cijfermatig meerjarig overzicht gegeven worden van de
gerealiseerde en verwachte onderuitputting op de Hermansgel-
den?

7 Wat zijn de kosten betreffende de maatregelen, uitgewerkt per
maatregel, in het stelsel voor schadevergoedingen aan de hand
van de bevindingen van de commissie-Donner?

8 Hoeveel zaken zijn door de verzekeraars zelf ingestelde bindende
Kamer Langlopende Zaken behandeld sinds 2020?

9 Hoeveel zaken worden geseponeerd vanwege de reden dat er
sprake is van een capaciteitstekort waardoor de zaak moet worden
geseponeerd?

10 Klopt het dat bij zaken met de Sepot code 02, waarin een zaak
wordt geseponeerd door gebrek aan bewijs, dit ook prioritair te
wijten valt aan een capaciteitstekort?

11 Wat is het totaal aan maatregelen dat wordt genomen betreffende
de aanpak van witteboordencriminaliteit met hieraan gekoppeld de
kosten?

12 Is er, of wordt er, gesproken over de rol van het Openbaar
Ministerie (OM) in de Wet verplichte ggz (Wvggz) en het eventueel
onderbrengen van de taak van het OM bij een andere partij?

13 Hoeveel capaciteit (in fte) zou er bij het OM vrijkomen als de rol
van het OM bij de Wvggz wordt onderlegd bij een andere partij?

14 Hoe wilt u het aantal dwangsommen verminderen en welke
concrete stappen worden genomen om de efficiëntie van de
Immigratie- en Naturalisatiedienst (IND) te verhogen, zodat zowel
de financiële last als de druk op het asielproces afneemt?

15 Kunt u aangegeven in hoeverre de uitvoeringsorganisaties IND,
Nederlands Forensisch Instituut (NFI), Dienst Justitiële Inrichtingen
(DJI), OM en Justis moeten bezuinigen? Hoe worden de taakstellin-
gen op vitale uitvoerende diensten gerechtvaardigd?

16 Wat is het risico dat deze taakstellingen de operationele effectiviteit
ondermijnen en leiden tot verdere vertragingen, capaciteitsproble-
men en inefficiënties binnen het justitiële systeem?

17 Wat zijn de concrete gevolgen van het toenemende aantal
antisemitische incidenten voor de hulpverlening van Stichting
Joods Maatschappelijk Werk (JMW) en in hoeverre wordt JMW
geraakt door het toenemende antisemitisme in het organiseren
van haar hulpverlenende activiteiten?

18 Wat is de stand van zaken ten aanzien van de opvolging van de
motie-Diederik van Dijk c.s. (Kamerstuk 36 196, nr. 10) over het
zwaarder laten meewegen van antisemitisme als weigerings- of
intrekkingsgrond in de inburgeringsprocedure?

19 Kunt u aangeven waarop er bezuinigd wordt op het Centrum voor
Criminaliteitspreventie en Veiligheid (CCV)?
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20 Klopt het dat criminaliteitspreventie hoge kosten kan besparen aan
de opsporingskant? Zo ja, waarom wordt er dan toch voor gekozen
om te bezuinigen op het CCV?

21 Kunt u uitleggen hoe de bezuinigingen op het CCV zich verhouden
tot eerder uitgesproken beleidsintenties en het hoofdlijnenakkoord
waarin expliciet wordt aangeven dat nationale veiligheid een
speerpunt is en preventie en repressie twee kanten van dezelfde
medaille vormen voor effectief veiligheidsbeleid?

22 Kunt u uitleggen waarom de subsidie voor het CCV is opgedeeld in
delen en waarvoor elke subsidie bedoeld is?

23 Kunt u toelichten welke definitie (duur van de straf) zij hanteert
voor kortgestraften?

24 Kunt u inzichtelijk maken hoeveel procent van de gevangenen een
straf uitzitten korter dan vier, zes, acht en twaalf weken?

25 Kunt u inzichtelijk maken op welke manier u de 266,8 miljoen euro
die onverdeeld is wil gebruiken?

26 Kunt u inzichtelijk maken waar de in totaal € 300 miljoen euro die
structureel extra geïnvesteerd wordt in politie, justitie en veilig-
heidsdiensten precies terecht komt?

27 Kunt u uitleggen welke meetbare doelen zij met de structurele
investeringen (€ 300 miljoen) beoogt te bereiken?

28 Kunt u uitleggen waarom de politie nog steeds verplicht is om bij
kleine vergrijpen (voorbeeld: winkeldiefstal tot bepaalde waarde
van gestolen goed) de verdachte mee te nemen naar het politiebu-
reau om vervolgens een proces-verbaal op te maken, etc., terwijl
dit juist veel politiecapaciteit kost en het totaal niet in verhouding
staat tot het vergrijp en de politie bovendien sinds enige tijd
beschikking heeft over de app MEOS (Mobiel Effectiever Op Straat)
met als doel zoveel mogelijk op straat af te handelen en daarmee
kostbare politiecapaciteit straat te behouden?

29 Wat is de uitputting van de extra middelen uit de motie-Hermans
(Kamerstuk 35 925, nr. 13) ingediend tijdens de Algemene Politieke
Beschouwingen (APB) van september 2021 op het onderdeel
zeden? Of kunt u specificeren welk deel van de inzet op zeden in
2025 uit de motie-Hermans komt?

30 Wanneer komt de kabinetsreactie op het Wetenschappelijk
Onderzoek- en Datacentrum (WODC)/pro facto rapport over de
fraudehelpdesk uit november 2023 en kan een stand van zaken
worden gegeven over het overleg met Fraudehelpdesk?

31 Wat zijn de resultaten van de taskforce gegevensdeling van het
Ministerie van JenV tot nu toe? Wat is het programma van deze
taskforce in het jaar 2025?

32 Wat zijn de concrete resultaten van de taskforce capaciteit en
personeel gevangeniswezen sinds november 2023?

33 Wat zijn de uitvoeringsconsequenties van het aangenomen
amendement over het toezicht op de naleving van artikel 27 van de
Autoriteit Consument en Markt (ACM) naar de Autoriteit Persoons-
gegevens (AP) overbrengen (Kamerstuk nr. 36 531 nr. 12)?

34 Welke resultaten heeft het multidisciplinaire team van
Centraal Justitieel Incassobureau (CJIB), Justid en de Politie in
2024 behaald om onvindbare veroordeelden die zich aan hun straf
onttrekken te vinden en welke extra stappen zet dit team in 2025?

35 Klopt het nog steeds dat in de jaren 2023, 2024, 2025 en 2026 in
totaal drie levenslanggestraften in aanmerking komen voor een
herbeoordeling, en zo ja, kunt u bij benadering aangeven op welke
moment een beslissing voorligt om tot gratiëring over te gaan?

36 Bent u bereid om een levenslanggestrafte in het huidige stelsel
alleen gratie te verlenen als zowel de rechter als het OM daartoe
ondubbelzinnig positief over adviseert, en zo nee, waarom niet?

3



37 Kan voor de afgelopen vijf jaren een overzicht worden gegeven
wat de totale uitgaven waren voor gesubsidieerde rechtsbijstand
en welk percentage daarvan specifiek aan toevoegingen in
asielzaken is uitgegeven en kunnen hiervan ook de ramingen voor
de komende vijf jaren worden gegeven?

38 Hoeveel gedetineerden zitten er op dit moment op een Afdeling
Intensief Toezicht (AIT) en hoeveel worden de komende vijf jaren
verwacht te worden geplaatst op een AIT?

39 Kan de laatste stand van zaken worden gegeven met betrekking tot
de opvolging van de adviezen van het adviesrapport preventieve
detentie van ABD-TOPconsult «zicht op stoornis en gevaar?»

40 Kan worden toegelicht hoe het aantal externe consultants dat
betrokken is bij het Duurzaam Digitaal Stelsel in de strafrechtketen
wordt afgebouwd?

41 Kan nader worden toegelicht waarom er per begrotingsartikel een
alinea is opgenomen welk DG er verantwoordelijk voor is en wat
het DG vervolgens doet?

42 Kan nader worden toegelicht wat er feitelijk bij het OM gebeurt als
zou worden besloten dat de middelen voor straf en zorg uit de
ombuigingslijst worden omgebogen? Wat zijn hiervan de gevolgen
voor het OM?

43 Klopt het dat wanneer gedetineerden die capaciteitsverlof
ontvangen met elektronisch toezicht vanwege de personele
tekorten bij DJI een uitkering ontvangen, deze door loopt tijdens
het capaciteitsverlof terwijl de uitkering wordt gepauzeerd van een
gedetineerde die een maand celstraf daadwerkelijk moet uitzitten?

44 Klopt het dat de invoering van de maatregel om jongeren van 18
tot 23 jaar vaker te plaatsen in een reguliere penitentiaire inrichting
in plaats van een jeugdinrichting (maatregel uit de ombuigingslijst
2024) slechts wijziging van een OM-richtlijn vergt en geen verdere
wijziging van wet- en regelgeving? Welke aannames zijn gedaan
bij de berekening van 8 miljoen euro besparing van deze
maatregel?

45 Kunnen de oorzaken van de groei van omzet bij illegale kansspe-
laanbieders nader worden toegelicht? Worden er gesprekken
gevoerd om te komen tot een Europese aanpak van illegale
kansspelen?

46 Welk percentage van de uitgaven van de JenV begroting zijn
gericht op preventie?

47 Welke waarborgen zijn er om te voorkomen dat er onnodig of
disproportioneel veel gegevens worden opgeslagen en gedeeld?
Wie toetst hierop gezien de politie nog altijd tegen de wet
gegevens voor onbepaalde tijd bewaart en het Ministerie van JenV
na vijf jaar nog steeds geen wet- en beleidswijziging hiervoor heeft
verwezenlijkt?

48 Welke ambtelijke afstemming heeft er plaatsgevonden tussen JenV
en VWS met betrekking tot de bezuinigingen op preventie?

49 Hoeveel geeft het Ministerie van JenV jaarlijks in totaal uit aan de
repressieve aanpak van drugscriminaliteit?

50 Hoeveel agenten (fte) hebben zich in 2024 beziggehouden met de
aanpak van cybercrime? Kunt u hierbij het Team High Tech Crime
van de Landelijke Eenheid en overig onderscheiden?

51 Hoeveel vacatures voor wijkagenten zijn er op dit moment?
52 Hoe groot is op dit moment de voorraad op zitting te plannen

strafzaken?
53 Hoeveel strafbeschikkingen zijn er tot op heden in 2024 uitgevaar-

digd en tegen hoeveel van deze strafbeschikkingen is verzet
aangetekend?
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54 Hoeveel tijd verstrijkt er gemiddeld tussen het aantekenen van
verzet tegen een strafbeschikking en het behandelen van het verzet
door de rechter?

55 Hoeveel contrabande is in 2023 en 2024 aangetroffen in penitenti-
aire inrichtingen?

56 Hoeveel strafbeschikkingen zijn in 2024 naar aanleiding van het
ingesteld verzet gewijzigd, ingetrokken en/of laten vervallen door
het OM?

57 Wat kost de heropening van de penitentiaire inrichting Almere?
58 Hoeveel drones zijn er gedetecteerd in 2023 en 2024 bij een

penitentiaire inrichting?
59 In hoeveel zaken van de door de strafrechter behandelde verzet-

schriften tegen een strafbeschikking kwam de rechter in 2024 tot
vrijspraak?

60 Hoeveel brieven van en naar de Extra Beveiligde Inrichting (EBI)
zijn geweigerd?

61 Hoeveel Bijzonder Ondersteuningsteam (BOT)-transporten met de
hoogste beveiliging zijn er in 2024 uitgevoerd?

62 Welke resultaten zijn tot nu toe in 2024 geboekt met het pro-
gramma «Preventie met gezag»?

63 Hoeveel kilo cocaïne is tot nu toe in 2024 onderschept in de
Nederlandse havens?

64 Hoeveel uithalers zijn er tot nu toe in 2024 geregistreerd?
65 Hoe groot is de totale verwachte onderuitputting op de begroting

van JenV en hoe groot is de verwachte eindejaarsmarge?
66 Wat zijn de actuele kosten van het tenuitvoerleggen van respectie-

velijk een taakstraf, een gevangenisstraf en elektronische detentie
per dag?

67 Kan concreet worden aangegeven waaraan de middelen uit de
envelop Nationale Veiligheid worden besteed?

68 Waar wordt het geld aan besteed dat, vergeleken met 2024, niet
meer naar het
OM en de Reclassering gaat voor personeel?

69 Hoe vaak heeft in 2024 een strafrechter als bijzondere voorwaarde
bij een voorwaardelijke straf een «leerstraf» opgelegd?

70 Worden de middelen voor Preventie met Gezag de komende jaren
in stand gehouden?

71 Wanneer komt u met een herijking van het stelsel rechtsbijstand
inclusief budgettaire consequenties?

72 Hoeveel van de budgettaire maatregel 11 «Investeren in goed
bestuur en de rechtsstaat» valt op de begroting van JenV en voor
welke artikelen en beleidsdoelen is dit ingeboekt?

73 Hoeveel tbs-klinieken hebben we momenteel in Nederland?
74 Hoeveel van deze tbs-klinieken zijn private klinieken en hoeveel zijn

klinieken vanuit de overheid?
75 Bestaat er in Nederland een aparte tbs-kliniek voor vrouwen?
76 Bestaan er in Nederland bij tbs-klinieken aparte afdelingen voor

vrouwen?
77 Hoeveel vrouwen zitten er in Nederland in een tbs-kliniek?
78 Hoeveel vrouwen zaten er in 2023 in Nederland in een tbs-kliniek?
79 Hoe groot is het capaciteitsprobleem in tbs-klinieken?
80 Zijn er specifieke tekorten in tbs-klinieken, zoals bepaalde

specifieke behandelaars?
81 Hoe lang verblijft iemand gemiddeld in een tbs-kliniek?
82 Is de verblijfsduur in tbs-klinieken over de afgelopen vijf jaar toe-

of afgenomen?
83 Worden er de komende jaren meer tbs-klinieken geopend om

capaciteitsproblemen en problemen met de doorstroom op te
lossen?

84 Worden er de komende jaren tbs-klinieken uitgebreid om capaci-
teitsproblemen en problemen met de doorstroom op te lossen?
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85 Hoeveel mensen wachten momenteel op het starten met hun
behandeling in een tbs-kliniek? Hoeveel van deze mensen wachten
in detentie? Hoeveel van deze mensen worden naar huis gestuurd?

86 Hoeveel geld is de Staat kwijt aan vergoedingen die moeten
worden gegeven aan mensen die in detentie moeten wachten op
hun behandeling in een tbs-kliniek?

87 Kunt u aangeven welke cijfers wel per politiekorps separaat
geadministreerd worden?

88 Kunt u aangeven welke misdrijven onder de definitie cybercrime
vallen?

89 Kunt u aangeven wat de gemiddelde leeftijd is van veroordeelden
voor een cybermisdrijf?

90 Kunt u aangeven wat het meest voorkomende cybercrimemisdrijf
is? Kunt u per misdrijf de aantallen veroordeelden noemen?

91 Kunt u aangeven welke gegevens bijgehouden worden in de
managementinformatiesystemen van de Rechtspraak?

92 Kunt u aangeven hoeveel de totale kosten voor de Staat bedragen
voor de bestrijding van cybercrimemisdrijven?

93 Kunt u aangeven op hoeveel cybercrimezaken een vrijspraak volgt
vanwege gebrek aan bewijs?

94 Kunt u aangeven hoeveel cybercrimezaken geseponeerd worden
door het OM vanwege het technisch of beleidssepot?

95 Kunt u aangeven hoeveel minderjarigen en adolescenten
veroordeeld worden voor cybercrimemisdrijven?

96 Welke gegevens houdt DJI bij over de achtergrond van
gedetineerden?

97 Kunt u aangeven wat de recidivecijfers zijn bij cybercrimemisdrij-
ven?

98 Kunt u aangeven in hoeverre wij in Nederland strenger of juist
soepeler straffen in cybercrimemisdrijfzaken dan in andere landen?

99 Kunt u een overzicht geven van aangiftebereidheid in cybercrime-
zaken in vergelijking met een aantal andere EU-landen?

100 Welke achtergrondinformatie over verdachten/veroordeelden
houdt het OM bij?

101 Kunt u aangeven hoeveel fte’s gebruikt worden in de bestrijding
van cybercriminaliteit? Kunt u dit uitsplitsen per dienst?

102 Kunt u aangeven wat de totale schade is die veroorzaakt is door
cybercriminaliteit?

103 Kunt u aangeven hoe het afschaffen van eigen kleding recidive in
de hand zou kunnen spelen? Kunt u een onderbouwde analyse
geven?

104 Hoeveel wordt er jaarlijks uitgegeven aan juridische bijstand? Kunt
u dit naar de bekende gegevens verdelen?

105 Kunt u rapporten en onderzoeken aanwijzen die tot de conclusie
komen dat de introductie van gevangenisuniformen tot recidive
zou kunnen leiden?

106 Kunt u rapporten en onderzoeken aanwijzen die het feit ondersteu-
nen dat harder straffen zorgt voor minder recidive?

107 Kunt u aangeven of en welke Europese landen vanwege perso-
neelsgebrek, een «detentievakantie»-strategie hanteren om meer
cellen vrij te krijgen?

108 Kunt u aangeven waarom lager straffen recidive kan voorkomen?
109 Wat zijn de recidivecijfers, uitgesplitst naar kleinst mogelijke

subgroep, per delict?
110 Kunt u aangeven uit onderzoeken of peilingen hoeveel slachtoffers

van misdrijven een genoegdoening ervaren van de straf die de
veroordeelde opgelegd heeft gekregen?

111 Kunt u aangeven of de samenleving het huidige stafrechtstelsel
goed vindt functioneren?

112 Kunt u aangeven hoeveel capaciteit een landelijke aanpak
preventief fouilleren zou kosten?

6



113 Kunt u aangeven hoe het bestaan en gebruik van gevangenisuni-
formen in de wet van het Verenigd Koninkrijk (VK) vormgegeven
is? Kunt u daarbij noemen in welke wet en in welk artikel dit staat?

114 Kunt u aangeven wanneer gevangenisuniformen in het VK
geïntroduceerd zijn, en of zij het recht van eigen kleding gekend
hebben of het nog steeds kennen?

115 Kunt u aangeven of het recht op eigen kleding in het VK gelimi-
teerd is aan kledingvoorwaarden? Welke?

116 Kunt u aangeven wat een landelijke aanpak preventief fouilleren
zou kosten, wanneer de capaciteit voor andere taken in stand
gelaten wordt?

117 Kunt u aangeven welk misdrijf het meest vaak voorkomt in het VK?
118 Kunt u aangeven hoe hoog het totale percentage recidive is in het

VK? Kunt u naast het percentage ook de bijbehorende cijfers
noemen?

119 Kunt u aangeven hoe hoog het percentage recidive is van
geweldsmisdrijven in het VK? Kunt u naast het percentage ook de
bijbehorende cijfers noemen?

120 Kunt u aangeven hoe hoog het percentage recidive is van
vuurwapenmisdrijven in het VK? Kunt u naast het percentage ook
de bijbehorende cijfers noemen?

121 Kunt u aangeven hoe hoog het percentage recidive is van
drugsmisdrijven in het VK? Kunt u naast het percentage ook de
bijbehorende cijfers noemen?

122 Wat is de exacte definitie van femicide die het uw ministerie
hanteert en kunt u deze vergelijken met door andere instanties
gebruikte definities?

123 Kunt u het recidivecijfer van het VK naast het recidivecijfer van
Nederland leggen?

124 Kunt u aangeven hoe het bestaan en gebruik van gevangenisuni-
formen in de Finse wet vormgegeven is? Kunt u daarbij aangeven
in welke wet en in welk artikel dit staat?

125 Kunt u aangeven wanneer gevangenisuniformen in Finland
geïntroduceerd zijn, en of zij het recht van eigen kleding gekend
hebben of het nog steeds kennen?

126 Kunt u aangeven of het recht op eigen kleding in Finland gelimi-
teerd is aan kledingvoorwaarden? Welke?

127 Kunt u aangeven welk misdrijf het meest voorkomt in Finland?
128 Kunt u aangeven hoe hoog het totale percentage recidive is in

Finland? Kunt u naast het percentage ook de bijbehorende cijfers
noemen?

129 Kunt u aangeven hoe het kan dat uw ministerie wel femicidecijfers
presenteert, maar er geen cijfers zijn over detentie van
femicideplegers?

130 Kunt u aangeven hoe hoog het percentage recidive is van
geweldsmisdrijven in Finland? Kunt u naast het percentage ook de
bijbehorende cijfers noemen?

131 Kunt u aangeven hoe hoog het percentage recidive is van
vuurwapenmisdrijven in Finland? Kunt u naast het percentage ook
de bijbehorende cijfers noemen?

132 Kunt u aangeven hoe hoog het percentage recidive is van
drugsmisdrijven in Finland? Kunt u naast het percentage ook de
bijbehorende cijfers noemen?

133 Kunt u het recidivecijfer van Finland naast het recidivecijfer van
Nederland leggen?

134 Kunt u een overzicht verschaffen van de mee- en tegenvallers in de
afpakketen?

135 Kunt u aangeven waarom het recidivecijfer in Finland laag is,
terwijl ze wel een hard detentieregime hanteren en gevangenisuni-
formen hebben?
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136 Kunt u aangeven hoe het bestaan en gebruik van gevangenisuni-
formen in de Poolse wet vormgegeven is? Kunt u daarbij aangeven
in welke wet en in welk artikel dit staat?

137 Kunt u aangeven wanneer gevangenisuniformen in Polen
geïntroduceerd zijn, en of zij het recht van eigen kleding gekend
hebben of het nog steeds kennen?

138 Kunt u aangeven of het recht op eigen kleding in Polen gelimiteerd
is aan kledingvoorwaarden? Welke?

139 Kunt u aangeven welk misdrijf het meest voorkomt in Polen?
140 Kunt u aangeven hoe hoog het totale percentage recidive is in

Polen? Kunt u naast het percentage ook de bijbehorende cijfers
noemen?

141 Kunt u aangeven hoe hoog het percentage recidive is van
geweldsmisdrijven in Polen? Kunt u naast het percentage ook de
bijbehorende cijfers noemen?

142 Kunt u aangeven hoe hoog het recidive percentage is van
vuurwapenmisdrijven in Polen? Kunt u naast het percentage ook
de bijbehorende cijfers noemen?

143 Kunt u aangeven hoe hoog het percentage recidive is van
drugsmisdrijven in Polen? Kunt u naast het percentage ook de
bijbehorende cijfers noemen?

144 Kunt u het recidivecijfer van het Polen naast het recidive cijfer van
Nederland leggen?

145 Kunt u aangeven hoe het bestaan en gebruik van gevangenisuni-
formen in de Zweedse wet vormgegeven is? Kunt u daarbij
noemen in welke wet en in welk artikel dit staat?

146 Kunt u aangeven wanneer gevangenisuniformen in Zweden
geïntroduceerd zijn, en of zij het recht van eigen kleding hebben
gekend of het nog steeds kennen?

147 Kunt u aangeven of het recht op eigen kleding in Zweden
gelimiteerd is aan kledingvoorwaarden? Welke?

148 Kunt u aangeven welk misdrijf het meest voorkomt in Zweden?
149 Kunt u aangeven hoe hoog het totale percentage recidive is in

Zweden? Kunt u naast het percentage ook de bijbehorende cijfers
noemen?

150 Kunt u aangeven hoe hoog het totale percentage recidive is in
Zweden? Kunt u naast het percentage ook de bijbehorende cijfers
noemen?

151 Kunt u aangeven hoe hoog het percentage recidive is van
geweldsmisdrijven in Zweden? Kunt u naast het percentage ook de
bijbehorende cijfers noemen?

152 Kunt u aangeven hoe hoog het percentage recidive is van
vuurwapenmisdrijven in Zweden? Kunt u naast het percentage ook
de bijbehorende cijfers noemen?

153 Kunt u aangeven hoe hoog het percentage recidive is van
drugsmisdrijven in Zweden? Kunt u naast het percentage ook de
bijbehorende cijfers noemen?

154 Welke informatie betreffende bijvoorbeeld de achtergrond of
herkomst van gedetineerden ontbreekt er om een goede demogra-
fische weergave van de gevangenispopulatie vast te kunnen
stellen?

155 Kunt u het recidivecijfer van Zweden naast het recidive cijfer van
Nederland leggen?

156 Kunt u aangeven in welke systemen, die te maken hebben met de
strafrechtketen, de migratieachtergrond bijgehouden wordt?

157 Kunt u een volledige argumentatie geven waarom de migratieach-
tergrond niet bijgehouden wordt bij bijvoorbeeld de DJI?

158 Kunt u aangeven waarom het Centraal Bureau voor de Statistiek
(CBS) migratieachtergrond niet meer in hun cijfers laat zien?
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159 Kunt u tot in detail aangeven wat er tussen 2022 en nu gebeurd is
dat migratieachtergrond niet meer voorkomt in de cijfers van het
CBS?

160 Kunt u aangeven wie verantwoordelijk is voor het besluit bij het
CBS om migratieachtergrond niet meer bij te houden?

161 Klopt het dat een drive through alcoholverkoopplek momenteel
verboden is? Uit welke wet- en regelgeving volgt dat? Hoe zit dit bij
drive through coffee shops? Hoe zou de wet- en regelgeving
aangepast moeten worden om drive through coffeeshops te
verbieden?

162 Kunt u aangeven hoe en op welke manier migratieachtergrond
toch weer bijgehouden wordt in de statistieken?

163 Kunt u aangeven vanuit welke hoek de meeste vrouwenhaat komt?
164 Kunt u aangeven welke rol mensen met een niet-westerse

achtergrond spelen bij vrouwenhaat?
165 Kun u aangeven waar in de begroting nog vrij te besteden ruimte

zit?
166 Kunt u een verklaring geven waarom maar van gemiddeld enkele

honderden eerwraakgerelateerde delicten een zaak komt, terwijl er
duizenden meldingen komen per jaar?

167 Kunt u aangeven waarom Syriërs koploper zijn in eergerelateerde
zaken?

168 Kunt u aangeven waarom er geen Nederlanders in het lijstje
etniciteit staan in de rapporten van het Landelijk Expertise Centrum
Eergerelateerd Geweld (LEC EGG)?

169 Welke informatie betreffende bijvoorbeeld de achtergrond of
herkomst van gedetineerden ontbreekt er om een goede demogra-
fische weergave van de gevangenispopulatie vast te kunnen
stellen?

170 Kunt u in een tabel aangeven welke gevolgen de subsidietaakstel-
ling uit het hoofdlijnenakkoord heeft voor de JenV-begroting?

171 Kunt u een overzicht geven van de budgettaire omvang van de
Decentralisatie Uitkering Uitstapprogramma’s Prostituees
(DUUP)-gelden in de afgelopen jaren, en in de komende jaren?
Welk gevolg heeft de subsidietaakstelling voor deze gelden?

172 Kunt u in een tabel aangeven welke middelen bestemd voor de
JenV-begroting op de AP gereserveerd staan? Hoe veel daarvan is
bestemd voor veiligheid, en meer specifiek wijkagenten?

173 Kunt u aangeven hoe vaak er door Dienst Vervoer en Ondersteu-
ning (DV&O) een controle met speurhonden in een Penitentiaire
inrichting (PI) is afgezegd wegens onverwachts capaciteitstekort?

174 Kunt u aangeven een kosten-batenanalyse geven van de aanpak
van drones bij PI’s?

175 Kunt u aangeven welke kosten er gepaard gaan met de koerswijzi-
ging van kliniek Veldzicht?

176 Kunt u aangeven hoeveel de opsporing van contrabande in PI’s
met speurhonden momenteel kost?

177 Kunt u aangeven hoeveel de opsporing van contrabande in PI’s
met speurhonden momenteel gemiddeld kost per vondst,
uitgesplitst naar categorie van de vondst?

178 Kunt u de gemiddelde reclasseringskosten per gedetineerde
aangeven en uitsplitsten naar achtergrond?

179 Kunt u het screeningsproces van geestelijke zorgverleners voor PI’s
toelichten?

180 Kunt u aangeven hoe vaak geestelijke zorgverleners niet door het
screeningsproces zijn gekomen voordat zij aan hun functie in een
PI konden beginnen?

181 Kunt u aangeven hoeveel geestelijke verzorgers van een PI
ontheven zijn uit hun functie na ontdekking van problematiek in
hun functioneren?
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182 Kunt u de verhouding tussen godsdiensten/levensovertuigingen
aangeven van de geestelijke zorgverleners in PI’s?

183 Wat wordt er momenteel gedaan om het beklagrecht te versoberen
in het kader van de werkdruk van het personeel van gevangenis-
sen?

184 Is DJI bereid om een anonieme enquête te houden onder
personeel over de invoering van uniformen van gedetineerden?

185 Geeft het gebruik van adolescentenrecht problemen in de
uitvoering in de jeugdinrichtingen?

186 Kunt u de kosten schetsen van de sociale mediakanalen van het
OM?

187 Kunt u de kosten van diversiteits- en inclusiebeleid schetsen bij de
Rechtspraak, het OM en de politie?

188 Kunt u de kosten voor verduurzaming bij de Rechtspraak, het OM
en de politie schetsen?

189 Wat is het aantal veroordeelden en wat zijn de totale kosten voor
de maatschappij per jaar als gevolg van art. 289 Sr?

190 Wat is het aantal veroordeelden en wat zijn de totale kosten voor
de maatschappij per jaar als gevolg van art. 287 Sr?

191 Wat is het aantal veroordeelden en wat zijn de totale kosten voor
de maatschappij per jaar als gevolg van art. 290 Sr?

192 Wat is het aantal veroordeelden en wat zijn de totale kosten voor
de maatschappij per jaar als gevolg van art. 300 Sr?

193 Wat is het aantal veroordeelden en wat zijn de totale kosten voor
de maatschappij per jaar als gevolg van art. 302 Sr?

194 Wat is het aantal veroordeelden en wat zijn de totale kosten voor
de maatschappij per jaar als gevolg van art. 301 Sr?

195 Wat is het aantal veroordeelden en wat zijn de totale kosten voor
de maatschappij per jaar als gevolg van art. 307 Sr?

196 Wat is het aantal veroordeelden en wat zijn de totale kosten voor
de maatschappij per jaar als gevolg van art. 303 Sr?

197 Wat is het aantal veroordeelden en wat zijn de totale kosten voor
de maatschappij per jaar als gevolg van art. 285 Sr?

198 Wat is het aantal veroordeelden en wat zijn de totale kosten voor
de maatschappij per jaar als gevolg van art. 141 Sr?

199 Wat is het aantal veroordeelden en wat zijn de totale kosten voor
de maatschappij per jaar als gevolg van art. 242 Sr?

200 Wat is het aantal veroordeelden en wat zijn de totale kosten voor
de maatschappij per jaar als gevolg van art. 246 Sr?

201 Wat is het aantal veroordeelden en wat zijn de totale kosten voor
de maatschappij per jaar als gevolg van art. 92 Sr?

202 Wat is het aantal veroordeelden en wat zijn de totale kosten voor
de maatschappij per jaar als gevolg van art. 273f Sr?

203 Wat is het aantal veroordeelden en wat zijn de totale kosten voor
de maatschappij per jaar als gevolg van art. 282 Sr?

204 Wat is het aantal veroordeelden en wat zijn de totale kosten voor
de maatschappij per jaar als gevolg van art. 317 Sr?

205 Wat is het aantal veroordeelden en wat zijn de totale kosten voor
de maatschappij per jaar als gevolg van art. 318 Sr?

206 Wat is het aantal veroordeelden en wat zijn de totale kosten voor
de maatschappij per jaar als gevolg van art. 308 Sr?

207 Is er reeds onder personeel op de werkvloer gekeken wat de
bevindingen zijn ten aanzien van het selectiviteitskader van de
politie? Zo ja, wat zijn de bevindingen?

208 Welk deel van de begroting is niet juridisch verplicht?
209 Welk deel van de begroting is beleidsmatig gereserveerd? Waar is

dit geld voor gereserveerd?
210 Welk deel van de begroting is vrij te besteden?
211 Wat is de stand van zaken omtrent de aangenomen motie-

Wassenberg over landelijke richtlijnen met betrekking tot de hulp
aan dieren bij rampen (Kamerstuk 29 517, nr. 244)?
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212 Welke gevolgen heeft de NAVO-top 2025 voor de personele
capaciteit van de politie tussen april en juli wat betreft hun
reguliere taken?

213 Wat zijn de contouren van het aangekondigde rijksbrede anti-
corruptie plan?

214 Wanneer ontvangt de Kamer het wetsvoorstel verhoging strafmaat
zware drugsdelicten?

215 Wat wordt er concreet bedoeld met de passage «We werken opties
uit voor meer focus van de politie op haar kerntaak door samen te
werken met publieke en private organisaties»? Welke organisaties
betreft dit?

216 Door welke publieke of private organisaties wordt de aanpak van
personen met verward gedrag van de politie overgenomen? Welke
budgettaire gevolgen heeft dat?

217 Wat is uw inzet op personen met verward gedrag? Wanneer
ontvangen we de kabinetsreactie op de parlementaire verkenning?

218 Hoe ziet de samenwerking tussen de politie en private organisaties
eruit op het thema Bewaken en Beveiligen?

219 Hoe ziet de samenwerking tussen politie en private organisaties
eruit op het thema aanpak winkeldiefstal?

220 Kunt u aangeven hoe vaak het is voorgekomen dat agenten hun
persoonlijke voorkeur hebben uitgesproken om Joodse objecten
niet te beschermen en het rooster hier ook daadwerkelijk voor is
aangepast?

221 Op welke manier wordt de capaciteit binnen de zedenteams wat
betreft online seksuele misdrijven gemonitord? Wordt een
onderscheid tussen online en offline seksuele misdrijven gemaakt?

222 Welke data worden verzameld om de Wet seksuele misdrijven te
evalueren en wanneer worden de eerste uitkomsten hiervan met
de Kamer gedeeld? Worden data over onlinekindermisbruik
afzonderlijk verzameld?

223 Welke rol ziet u voor organisaties die zich bezighouden met
onlineveiligheid van jongeren in het aanpakken van seksuele
misdrijven? Worden hier in 2025 en 2026 middelen voor vrijge-
maakt en, zo ja, hoeveel?

224 Hoeveel budget is er beschikbaar voor het uitvoeren van het
Actieplan van het programma Samen tegen mensenhandel?

225 Hoeveel fte komt er op dit moment tekort bij de zedenteams van
politie en OM?

226 Hoeveel capaciteit is de zedenrecherche kwijt aan het opsporen
van online seksuele misdrijven?

227 Kunt u toelichten hoe de begroting voldoende ruimte biedt om de
cybersecurity bij de uitvoerende diensten, zoals de IND, NFI, DJI,
OM en Justis, te versterken?

228 Hoe verhoudt het op pagina 17 gestelde «Crimineel vermogen
pakken we af en we gaan door met het maatschappelijk herbe-
stemmen van dit vermogen» zich tot het feit dat er in 2024
250 miljoen minder afgepakt kan gaan worden dan geraamd
(pagina 38)?

229 Welke middelen zijn er in 2025 begroot voor de integrale aanpak
online fraude en welke middelen hiervan zijn structureel?

230 Wanneer kan de Kamer het plan verwachten dat u samen met de
sekswerkbranche, de Ministeries van SZW, VWS en Financiën, de
Vereniging van Nederlandse Gemeenten en de politie maakt om de
sociale en juridische positie van sekswerkers te verbeteren?

231 Kan per speler in de strafrechtketen vertaald in concrete doelstel-
lingen per jaar worden aangegeven hoe de strafrechtketen
versterkt gaat worden?

232 Wat zijn de percentages betreffende uitval in zowel de penitentiaire
inrichtingen als de forensische zorg?
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233 Kan inzichtelijk worden gemaakt wat de gemiddelde leeftijd is van
de personen die werkzaam zijn in de penitentiaire inrichtingen en
de forensische zorg en of deze de afgelopen jaren is gestegen?

234 Is het in principe mogelijk om de beschikbaarheidsfinanciering
voor tbs uit te breiden naar de overige forensische zorg?

235 Wat wordt er concreet met de zinsnede «Om het capaciteitstekort
in de tbs aan te pakken zorgen we voor een vorm van beschikbaar-
heidsfinanciering waardoor aanbieders worden gestimuleerd om
te investeren in extra plaatsen» bedoeld?

236 Betekent de zinsnede «binnen het financiële kader dat beschikbaar
is voor voldoende forensische zorg, conform de behoefteraming»
dat er voor extra tbs-plaatsen geen extra budget beschikbaar is? Zo
ja, hoe kunnen die extra plaatsen dan gefinancierd worden? Zo
nee, wat wordt er dan wel bedoeld?

237 Hoeveel jongeren verblijven in jeugdgevangenissen? Hoeveel
jongeren verblijven in volwassendetentie?

238 Hoeveel is er de afgelopen tien jaar bezuinigd op jeugdgevangenis-
sen? Kunt u dit in een overzicht uiteenzetten?

239 Hoeveel is er de afgelopen tien jaar geïnvesteerd in tbs-zorg en
hoeveel is er bezuinigd?

240 Hoe groot is het capaciteitstekort in de tbs-sector? Kunt u een
overzicht geven van het capaciteitstekort in de tbs-sector de
afgelopen tien jaar?

241 Hoeveel jongeren halen jaarlijks hun diploma in jeugdgevangenis-
sen? Om wat voor diploma’s of certificaten gaat het (op welk
niveau)?

242 Wordt in elke jeugdgevangenis op dit moment alle niveaus van
onderwijs aangeboden? Zo nee, welke niveaus niet?

243 In hoeverre sluit de definitie van de taak van het Juridisch Loket
aan bij de eerdere formuleringen op pagina 21?

244 Op welke manier gaat gevolg worden gegeven aan het initiatief
Samen Recht Vinden dat de afgelopen jaren heeft gedraaid via
incidentele middelen via de proeftuin door het ministerie?

245 Hoeveel mensen maken gebruik van het Juridisch Loket? Kunt u de
cijfers van het gebruik van het Juridisch Loket de afgelopen vijf
jaar in een overzicht uiteenzetten?

246 Stijgt de vraag naar eerstelijns rechtshulp? Kunt u deze cijfers
uiteenzetten voor de afgelopen vijf jaar?

247 Bij het versterken van de strafrechtketen «ligt de focus op het
versnellen van doorlooptijden en verdere digitalisering van de
keten»: hoeveel meer budget en capaciteit komt er bij het
OM/rechters/DJI ter beschikking voor deze doelen?

248 Welke stappen onderneemt u om ervoor te zorgen dat de
digitalisering van het rechtsbijstandsstelsel de toegankelijkheid
voor digitaal minder vaardige groepen, zoals ouderen en laaggelet-
terden, niet belemmert?

249 Hoe ziet de ondersteuning richting gemeenten op het terrein van
online aangejaagde ordeverstoringen er concreet uit en welke
concrete stappen worden er de komende tijd gezet om deze
ondersteuning te verbeteren?

250 Hoe hoog zijn de wachtlijsten voor de langdurige forensische
psychiatrische zorg en in hoeverre zijn deze de afgelopen vijf jaar
gestegen?

251 Op welke manier gaat u extra zorg leveren voor mensen met
verward en/of onbegrepen gedrag, gezien de wachtlijsten in de
psychische zorg? Gaat u hier extra in investeren?

252 Op welke manier gaat u extra investeren in het verbeteren van
bestaanszekerheid voor mensen met verward en/of onbegrepen
gedrag?
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253 Hoeveel budget is er structureel nodig voor de uitvoering van het
Plan van aanpak stop femicide? Voor welke van de tien in dat plan
genoemde prioriteiten wordt hoeveel uitgetrokken? Hoeveel in
2025? En hoeveel is er beschikbaar?

254 Klopt het dat de Landsadvocaat momenteel bezig is met het
opstellen van een concept over de aansprakelijkheid betreffende
de adoptiedossiers?

255 Klopt het dat alle adoptiedossiers onder de nieuwe archiefwet
zullen gaan vallen?

256 Is er momenteel op landelijk niveau een onafhankelijke juridische
vertegenwoordiger voor geadopteerden en diens adoptiedossiers?

257 Wat is de stand van de uitvoering van de motie-Nispen/Tseggai
over meer hulp voor geadopteerden en laagdrempelige en
onbeperkte toegang tot het eigen dossier (Kamerstuk 33 836,
nr. 93)?

258 Wanneer zal worden gesproken met de VN-rapporteurs over diens
conclusies betreffende de gedwongen kindafstand in Nederland
tussen 1956 en 1984?

259 Waarom wordt het onderwerp «femicide» niet in de begroting
genoemd?

260 Onder welk begrotingsartikel valt de uitwerking van het Plan van
aanpak stop femicide?

261 Welke bewindspersoon is verantwoordelijk voor de uitvoering van
het Plan van aanpak stop femicide?

262 Kunt u een overzicht geven van alle acties en maatregelen die
voortkomen uit het Toekomstscenario kind- en gezinsbescher-
ming? Kunt u in het overzicht ook aangeven wanneer deze acties
en maatregelen zijn begonnen, hoe lang ze doorlopen en welke
nog in de toekomst gaan starten?

263 Wat heeft het Toekomstscenario kind- en gezinsbescherming tot nu
toe concreet opgeleverd aan verbeteringen in de jeugdbescher-
mingsketen?

264 Ten aanzien van verward gedrag wordt ingezet op het overhevelen
van werkzaamheden van de politie aan ter zake deskundige
organisaties: welke organisaties betreft dat en hebben die wel
voldoende budget en capaciteit om die werkzaamheden van de
politie over te nemen? Krijgen die organisaties extra budget om
die extra werkzaamheden uit te gaan voeren? Zo ja, waar blijkt dat
concreet uit? Zo nee, hoe worden verwarde personen dan nog wel
geholpen of aangepakt?

265 Kan aangegeven worden bij welke onderdelen van de justitiële
keten van politie, OM, rechters, gevangeniswezen tot reclassering
er voor 2025 financiële middelen bijkomen dan wel dat bezuinigd
wordt?

266 Wat is de subsidietaakstelling voor 2025 gespecificeerd naar
artikelniveau? Kan dit in een tabel overzichtelijk gemaakt worden
ten opzichte van 2024? Hoe gaat dit eruitzien in 2026 en in 2027?

267 Hoeveel veroordelingen zijn er sinds het lachgasverbod geweest
voor het overtreden van dit verbod?

268 Kunt u uitleggen welke risico’s worden voorzien door het budget
voor de lokale aanpak van radicalisering, extremisme en terro-
risme incidenteel te verlagen in 2026?

269 Wat betekent het feit dat de middelen voor de bestrijding van
ondermijning niet volledig besteed kunnen worden voor die
bestrijding?

270 Welke functies voor de aanpak van ondermijning zijn niet bekleed
vanwege de arbeidsmarktschaarste? Kan dit uitgesplitst worden
naar functies en fte’s?
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271 Is of wordt de arbeidsmarktschaarste in verband met de aanpak
van ondermijning opgelost? Zo ja, hoe en op welke termijn? Zo
nee, waarom niet?

272 Hoe komt het dat het aantal van de beleidsdoelstellingen voor de
politie voor de aanpak van ondermijning in de Veiligheidsagenda
voor de komende jaren lager gesteld worden dan in 2023,
waaronder het aanpakken van criminele samenwerkingsverban-
den?

273 Hoe wordt de 24,9 miljoen euro die van politie is teruggestort naar
het departement exact besteed in 2025? Is dit eenmalig terugge-
stort en zijn deze middelen nog steeds bestemd als ondermijnings-
middelen, en zo nee, waarom niet?

274 Kan worden toegelicht hoe de aanschaf en inrichting van een
nieuw primair processysteem voor de reclasseringsorganisaties
verloopt?

275 Kan nader worden toegelicht waarom de brede doeluitkering
rampenbestrijding vanaf 2026 meerjarig wordt verlaagd met
27,7 miljoen euro en kan nader worden toegelicht hoe dit zich
verhoudt tot uw inzet om burgers, bedrijven en organisaties
weerbaarder te maken?

276 Is duidelijk wat de gevolgen voor de uitvoering van beleid en de
doelstellingen van de regering op JenV-gebied zijn als de
taakstelling van 22% wordt doorgevoerd? Zo ja, kan die duidelijk-
heid dan met de Kamer worden gedeeld? Zo nee, waarom niet en
gaat dit alsnog gebeuren?

277 Waar valt de taakstelling op de apparaatsuitgaven van 22%
concreet neer? Bij welke begrotingsartikelen, bij welke diensten, en
indien binnen het kerndepartement, bij welke directies? Kan dit
over de jaren 2025, 2026 en 2027 ten opzichte van de jaren 2023 en
2024 inzichtelijk worden gemaakt?

278 Kunt u uitsplitsen op welke onderdelen de intensivering van het
budget voor politie wordt ingezet?

279 Kunt u uitsplitsen op welke onderdelen de intensivering van het
budget voor goed bestuur en de rechtsstaat zal worden ingezet?

280 Waaraan worden de voor de nationale veiligheid in 2025 extra
beschikbare middelen van 200 miljoen euro oplopend structureel
300 miljoen euro per jaar besteed? Kan dit per jaar uitgesplitst
worden naar politie, OM, rechtspraak, inlichtingen- en veiligheids-
diensten, gevangeniswezen, reclassering en eventuele andere
diensten?

281 Brengt extra budget voor de politie met zich dat er naar verwach-
ting meer aangiftes kunnen worden behandeld en worden
doorgeleid naar het OM? Zo ja, neemt de capaciteit bij het OM en
de rechtbanken evenredig daarmee toe en waar blijkt dat uit? Zo
nee, waarom niet?

282 Welke extra capaciteit is er bij het OM nodig om te zorgen voor een
betere doorstroming van zaken?

283 Hoe ontwikkelt het budget voor het OM en de strafrechtspraak zich
in de periode 2025–2028?

284 Kunt u inzichtelijk maken over welke begrotingsartikelen de
investeringen in nationale veiligheid worden verdeeld?

285 Kunt u inzichtelijk maken over welke begrotingsartikelen de
investeringen in goed bestuur en rechtsstaat worden verdeeld?

14



286 Er is 25 miljoen euro in 2025, oplopend naar 50 miljoen euro
structureel, beschikbaar ter versterking van de rechtsbescherming
in de jeugdbescherming, versterking van de familie- en jeugdrecht-
spraak, in de toegang tot het recht en institutionele vernieuwing
van de Rechtspraak: kunt u nader specifiëren welk deel van het
bedrag naar welk doel gaat? Is 50 miljoen euro structureel wel
genoeg voor al deze doelen? Zo ja, waar is deze inschatting op
gebaseerd? Wanneer worden deze middelen verdeeld?

287 In het hoofdlijnenakkoord is 200 miljoen euro structureel beschik-
baar gesteld door het kabinet voor goed bestuur en rechtsstaat: op
welke manier zal dit uitgesplitst worden per ministerie en waar zal
het aan worden besteed?

288 Welke specifieke doelen wilt u behalen met de investeringen in
nationale veiligheid en goed bestuur en rechtsstaat?

289 Wat wordt verstaan onder «Nationale Veiligheid»?
290 Kan worden gespecificeerd waaraan het bedrag van 200–

300 miljoen euro op de post «Nationale Veiligheid» besteed zal
worden?

291 Hoe wordt het bedrag van 200–300 miljoen voor nationale
veiligheid verdeeld onder de drie partijen – politie, justitie en
veiligheidsdiensten – waar dit geld terecht komt?

292 Kan worden aangeven waarom er geen rekening is gehouden met
het feit dat er geen grote schikkingen voorzien waren waardoor de
ramingen lager zijn dan begroot?

293 Is de enige reden dat de ontvangsten van het afpakken van
crimineel verdiend vermogen tegenvalt, het voorzien van geen
grote schikkingen? Zo ja, wat is de reden dat deze niet worden
voorzien?

294 Welke maatregelen worden genomen om de opbrengsten van
crimineel verdiend vermogen de komende jaren niet tegen te laten
vallen?

295 Welke inzet wordt er in 2025 gepleegd om de afpakresultaten te
verbeteren?

296 Is de verwachting dat in 2025 de middelen voor de aanpak van
ondermijning wel kunnen worden weggezet, aangezien dit vorig
jaar niet is gelukt wegens arbeidsmarktkrapte? Zo ja, wat maakt dat
dit nu wel zal lukken?

297 Is het begrotingsbedrag voor de politie opgebouwd uit zowel
structurele middelen als incidentele middelen? Zo ja, wat is de
omvang van zowel de structurele als incidentele middelen? En
voor welke doelen zijn de incidentele middelen bedoeld?

298 Hoeveel budget gaat er naar meldpunt 144?
299 Hoeveel fte aan taakaccenthouders dieren zijn er op dit moment?
300 Hoeveel extra budget is er nodig om 144 niet alleen gedurende

werkuren, maar 24/7 belbaar te laten zijn?
301 Hoeveel budget gaat er naar de taakaccenthouders dieren?
302 Wat is de stand van zaken omtrent de wens van politie en defensie

om de mogelijkheid van een gezamenlijke trainingsschool voor
overheidshonden te verkennen?

303 Wat is de stand van zaken omtrent de motie-Wassenberg over
aparte regels voor de inbeslagname voor dieren waarbij het
welzijn en de intrinsieke waarde van dieren worden gewaarborgd
(Kamerstuk 35 892, nr. 25)?

304 Wat is de laatste stand van zaken omtrent de bewezen dierenmis-
handeling bij de KNPV?

305 In hoeveel operationele werkinstrumenten van de OM en/of de
politie is gekozen om minder prioriteit te geven in het aanpakken
van kleine criminaliteit, waaronder dierenmishandeling (Docu-
mentnummer 2023D10526)?
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306 In hoeverre is het besluit in Oost-Nederland om minder prioriteit te
geven in het aanpakken van kleine criminaliteit, waaronder
dierenmishandeling, nog staand beleid (Documentnummer
2023D10526)?

307 Kunt u aangeven hoeveel fte aan taakaccenthouders dieren er de
afgelopen tien jaar, uitgesplitst per jaar, zijn ingezet?

308 Hoeveel controles zijn er de afgelopen vijf jaar, uitgesplitst naar
jaar, geweest bij (leden van) de KNPV? Hoeveel overtredingen zijn
hierbij geconstateerd?

309 Kunt u het keuringsreglement van de KNPV naar de Kamer sturen?
310 Kunt u het keuringsreglement van de politie voor politiehonden

naar de Kamer sturen?
311 In hoeverre worden stokslagen nog gebruikt bij de KNPV? In

hoeverre worden stokslagen nog gebruikt bij de politie?
312 Wat is de stand van zaken omtrent de nieuwe koers voor

politiehonden?
313 Welk deel van de politiehonden die nu worden getraind en ingezet

worden getraind volgens de nieuwe Koers voor Politiehonden?
314 Welke voorwerpen zijn inbeslaggenomen bij het stilleggen van een

hondentraining op 25 maart 2024?
315 Hoeveel politiehonden zijn de afgelopen drie jaar door de politie

aangekocht bij leden van de KNPV?
316 Hoe vaak is sinds het verbod op stroomhalsbanden en andere

stroomstootapparatuur per 1 januari 2022 door de politie en de
Koninklijke marechaussee gebruik gemaakt van de uitzonderingen
op dit verbod, waaronder trainingen en inzet voor de overheid op
het gebied van veiligheid en openbare orde?

317 Hoeveel honden zijn de afgelopen drie jaar, uitgesplitst naar jaar,
door de politie aangekocht op een leeftijd van enkele maanden?
Hoeveel honden zijn de afgelopen drie jaar, uitgesplitst naar jaar,
door de politie aangekocht op een leeftijd van rond de 2,5 jaar?

318 Hoe vaak heeft de politie de afgelopen drie jaar, uitgesplitst naar
jaar, de relatie beëindigd met een hondentrainer vanwege
dierenwelzijnsmisstanden?

319 Hoeveel dierenpolitieagenten zijn er in Nederland?
320 Is er correspondentie geweest tussen de overheid en/of politie en

de KNPV over het gebruik van het woord «politie» in de naam van
de vereniging? Zo ja, welke correspondentie is hierover gevoerd?

321 Hoeveel honden heeft de politie de afgelopen drie jaar, uitgesplitst
naar jaar, aangekocht die in het bezit zijn van een KNPV-diploma?

322 Hoeveel budget zou er nodig zijn om een fulltime dierenpolitie van
500 agenten op te richten?

323 Hoeveel budget is er beschikbaar voor de LID? Kunt u aangeven of
dit budget de afgelopen jaren is toegenomen of afgenomen?

324 Hoeveel fte heeft de LID beschikbaar voor het aanpakken van
dierenmishandeling?

325 Neemt de capaciteit voor de dierenpolitie toe? Zo ja, met hoeveel?
326 Hoeveel fte is er op dit moment beschikbaar voor 144?
327 Hoeveel fte zou er in totaal nodig zijn om 144 24/7 beschikbaar te

laten zijn?
328 Klopt het dat de politie in 2023 advies aan de KNPV heeft gegeven

om stokslagen uit het keuringsprogramma te halen? Is dit advies
opgevolgd? Kunt u dit advies naar de Kamer sturen?

329 Welk aantal operationele politieambtenaren is gemiddeld per
maand ziek?
Welk aantal is kortdurend ziek en welk aantal is langdurend ziek, en
kunt u daarbij vermelden wat uw definitie is van kort- en
langdurend?

330 Welk aandeel in cijfers ten aanzien van ziekte bij de politie is
PTSS-gerelateerd?
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331 Wordt aan de ontslagen persoon met PTSS na ontslag uit de dienst
nog nazorg geboden? Zo ja, waaruit bestaat die nazorg en voor
welke duur?

332 Welk bedrag wordt gemiddeld aan een persoon met PTSS
uitbetaald wegens een vastgesteld oorzakelijk verband met de
dienstuitoefening?

333 Hoeveel is er jaarlijks beschikbaar voor de politie voor
PTSS-beleid?

334 Hoeveel operationele personeelsleden (personen en fte’s) waren
op 1 januari 2024 in vaste dienst? Hoeveel waren dat er (personen
en fte’s) in tijdelijke dienst? Hoeveel waren dat er (personen en
fte’s) als vrijwilliger?

335 Welk aantal operationele politieambtenaren is in de formatie
opgenomen als «wijkagent» per 1 januari 2025? Hoe was dat voor
1 januari 2024? Welk deel van hun arbeidstijd waren zij in 2024 in
de gelegenheid die rol ook daadwerkelijk te vervullen?

336 Zijn er wijkagenten die zo in beslag worden genomen daar andere
taken, dat zij niet of nauwelijks nog aan hun rol als wijkagent
toekomen?
Zo ja, hoe groot is dat aantal en in welke mate?

337 Hoeveel van de politiecapaciteit is voor drugsgerelateerde
criminaliteit nodig? Gaat dit gelijk blijven, afnemen of toenemen?

338 Wat is de status van het nieuwe stelsel voor beroepsgerelateerde
gezondheidsklachten bij de politie en treedt deze interdaad op
1 januari 2025 in werking?

339 Hoeveel is er de afgelopen vijf jaar besteed aan de vangnetregeling
veilig en gezond werken (inclusief de aanpak van posttraumatische
stressstoornis) bij de Politie en hoeveel is daar de komende jaren
beschikbaar voor?

340 Hoeveel geld wordt er uitgegeven om de vrijwillige brandweer op
kracht te houden?

341 Hoe worden de gelden voor het Programma Vernieuwing
Missiekritische Communicatie ingezet vanaf 2025? Hoe kan het dat
er in 2025 minder begroot is dan de jaren daarna, en in hoeverre is
hier rekening gehouden met eventuele extra opstartkosten? Hoe
verhoudt zich dit tot het afbouwen van C2000 en welke termijn
wordt hiervoor aangehouden?

342 Waarom is er in 2025 minder begroot voor de Stichting Arbeids-
markt en Opleidingsfonds Politie dan in 2024? Hoe verhoudt zich
dit tot de grote arbeidstekorten?

343 Kunt u uiteenzetten waar de overige subsidies op artikel 31 (politie)
terechtkomen?

344 Kunt u aangeven hoeveel capaciteit naar lokale opsporing ten
opzichte van landelijke opsporing gaat? Kunt u in kaart brengen
wat de lokale behoeftes zijn?

345 Kunt u verduidelijken waarom er een groot verschil zit tussen de
cijfers van «31.2 Bekostiging politie» 2023 en 2024? Kunt u ook
verduidelijken waarom de cijfers (van datzelfde punt) van 2025 t/m
2027 fluctueren maar de cijfers van 2028 en 2029 nagenoeg gelijk
zijn? Kunt u ook verklaren waarom de cijfers vanaf 2025 t/m 2028
voor de «politieacademie» nagenoeg gelijk blijven maar de cijfers
bij «Stichting Arbeidsmarkt en Opleidingsfonds Politie» vanaf 2026
t/m 2029 dalen en hoe het gat dan gedicht kan worden om wel aan
de benodigde capaciteit te kunnen voldoen?

346 Welk aantal van de politieformatie heeft de volledige politieoplei-
ding doorlopen en welk aantal is BOA (ESI of andere opleiding)?

347 Welk aantal van de in de tabel genoemde fte voor de politie betreft
volledig opgeleide operationele politieambtenaren die hebben
voldaan aan de eisen om volledig bewapend inzetbaar te zijn?
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348 Hoeveel budget wordt door de politie besteed aan het bieden van
psychische hulp en ondersteuning voor het eigen personeel?

349 Is er op enige wijze geld gereserveerd voor het uitvoeren van de
uitkomsten van de commissie Van der Meer II?

350 Waarom wordt er in 2027 21.8 miljoen euro bezuinigd op het OM
en de Rechtspraak? Hoe verhoudt deze bezuiniging zich tot de
oplopende doorlooptijden van strafzaken?

351 Waarom daalt het begrote bedrag voor de Stichting Geschillen-
commissie consumentenzaken de komende jaren?

352 Waarom daalt de financiering voor het Juridisch Loket vanaf 2025?
353 Op welke manier wordt er bij deze begroting geïnvesteerd in het

Juridisch Loket zoals aangegeven op pagina 84 van het
regeerprogramma?

354 Op welke manier wordt in de begroting voor het Juridisch Loket
rekening gehouden met de toename van de eerstelijns hulpvraag
van 20 procent?

355 Waarop is het gat tussen de daadwerkelijke kosten die het
Juridisch Loket maakt, te weten 56,2 miljoen euro en het begrote
bedrag voor 2025 op gebaseerd?

356 Klopt het dat de lagere begroting voor het Juridisch Loket ook
budgettaire gevolgen heeft voor de doorontwikkeling van de
Huizen van het Recht?

357 Hoe wordt ervoor gezorgd dat het rechtsbijstandsstelsel toeganke-
lijk blijft voor digitaal minder vaardige groepen, zoals ouderen en
laaggeletterden?

358 Waarom worden de subsidies onder de adequate toegang tot het
rechtsbestel vanaf 2025 verlaagd?

359 Wordt de verlaging van de toevoegingen rechtsbijstand enkel
verklaard door de verwachte afname in de asielinstroom?

360 In het regeerprogramma staat dat er geïnvesteerd gaat worden in
het Juridisch Loket, waar uit de begroting blijkt dat? Klopt het dat
het bedrag dat geïnvesteerd wordt in het Juridisch Loket, vanaf
2025 naar 2029 juist daalt? Is deze tegenstelling te verklaren?

361 Waardoor stijgen de uitgaven aan de Autoriteit Persoonsgegevens
van 36,3 miljoen euro in 2023 naar 45,1 miljoen euro in 2024 en
structureel naar 49 miljoen euro vanaf 2025 en kan worden
aangegeven welk deel van deze begrote uitgaven nog niet juridisch
verplicht zijn?

362 Waarom loopt de bijdrage aan het Juridisch Loket in de jaren 2025
t/m 2029 af ten opzichte van 2024?

363 Waarom loopt de bijdrage aan Mediation in Strafrecht af ten
opzichte van het jaar 2024?

364 Waarom loopt de bijdrage aan «Toevoegingen rechtsbijstand» in
de jaren 2025 t/m 2029 af ten opzichte van 2024?

365 Wat is de reden dat het budget voor het Juridisch Loket de
komende jaren daalt, van 33,3 miljoen euro in 2025 naar
28,9 miljoen euro in 2029?

366 Wat is de beleidsmatige reservering van 1 procent bij Artikel 3.2
Rechtspleging en Rechtsbijstand?

367 Waarop is de verwachting dat het aantal toevoegingen in
strafzaken, civiele zaken, bestuur, Piket en het Juridisch Loket gelijk
blijft of afneemt, gebaseerd?

368 Hoe verhouden de bezuinigingen op de gesubsidieerde rechtsbij-
stand zich tot het voornemen van het kabinet om de toegang tot
het recht te versterken?

369 Hoe wordt het Juridisch Loket geacht om vanaf 2025 met minder
budget hetzelfde aantal klantencontacten te waarborgen?

370 Waar zijn de verwachte extra inkomsten Griffierechten op
gebaseerd?

371 Hoeveel budget is er beschikbaar voor het bestrijden van
mestfraude?
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372 Op welke manier bent u voornemens de controle op de stijgende
uitgaven (1.562 miljoen euro) voor veiligheid en criminaliteitsbe-
strijding te verbeteren, aangezien er steeds meer geld wordt
uitgetrokken, maar criminaliteitscijfers op het gebied van van
georganiseerde misdaad, ondermijning, en cybercriminaliteit
blijven toenemen?

373 Hoeveel mestfraude-zaken zijn de afgelopen drie jaar, uitgesplitst
naar jaar, geconstateerd?

374 Hoeveel fte is er beschikbaar voor het bestrijden van mestfraude?
375 Waarom wordt er in 2025 zo’n 27 miljoen minder geld uitgegeven

aan de personele uitgaven van het OM ten opzichte van 2024?
376 Waarop is de afname van het budget voor ICT-kosten betreffende

het OM op gebaseerd?
377 Kunt u de plannen van DJI en OM inzichtelijk maken om de

bezettings-en werkdruk te verminderen?
378 Waarom lopen de personele uitgaven van het Openbaar Ministerie

terug in de jaren 2025 t/m 2029 ten opzichte van 2024?
379 Hoeveel budget is er voor 2025 gereserveerd voor de DUUP-

gelden?
380 In 2024 is er 7,642 miljoen euro voor de Autoriteit online Terroris-

tisch en Kinderpornografisch Materiaal (ATKM) begroot en in 2025
is dit teruggelopen naar 6,789 miljoen euro: is hier een impactana-
lyse van gemaakt? Zo ja, wat was de uitkomst daarvan? Zo nee,
waarom niet?

381 Hoe verhouden de inspanningen met betrekking tot de
EU-verordening 2021/784 inzake het tegengaan van de versprei-
ding van terroristische online-inhoud, de Uitvoeringswet verorde-
ning terroristische online-inhoud en de Wet bestuursrechtelijke
aanpak online kinderpornografisch materiaal zich tot de bezuini-
ging op de ATKM? Waarom wordt er bijna een miljoen euro
bezuinigd op de ATKM per 2025?

382 Waarom wordt de bijdrage aan de Regionale Informatie- en
Expertisecentra (RIEC’s) bijna verdubbeld ten opzichte van 2024?

383 Komt er een evaluatie naar de effectiviteit van het Landelijk
Informatie- en Expertisecentrum (LIEC) en de RIEC’s?

384 Is het geld dat op de begroting beschikbaar is gesteld voor het
LIEC en RIEC onder andere bedoeld om een evaluatie naar het LIEC
en de RIEC’s uit te voeren?

385 Waarom loopt de bijdrage aan het CCV onder het kopje 33.2 af
maar onder het kopje 33.3 sterk toe?

386 In tabel 21 staat het budget van Autoriteit online Terroristisch en
Kinderpornografisch Materiaal (ATKM). Heeft u een verdeling van
dit budget tussen het bestrijden van terroristisch en kinderporno-
grafisch materiaal?

387 Hoe komt deze verdeling tot uiting in de begroting?
388 Kunt u de toename in de prognose per categorie in tabel 22 verder

toelichten?
389 Wat is de meerwaarde van het LIEC ten opzichte van de Regionale

Informatie- en RIEC’s?
390 Werkt het LIEC op basis van een vraag vanuit de RIEC’s en is er

onderzoek gedaan bij de RIEC’s naar de behoefte, nut en noodzaak
van het LIEC?

391 Kunt u uitsplitsen hoeveel subsidie er gaat naar voetbal en welke
organisaties hier gebruik van maken?

392 Kunt u uitsplitsen welke organisaties in de sekswerkbranche
subsidie ontvangen en hoeveel?

393 Kunt u aangeven hoeveel subsidie er naar het experiment gesloten
coffeeshopketen gaat en welke organisaties hier gebruik van
maken?
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394 Zijn er mogelijkheden om het gebruik van private beveiligingsdien-
sten of alternatieve detentieconcepten verder te verkennen om de
publieke sector te ontlasten?

395 Hoeveel subsidie wordt uitgegeven aan het experiment gesloten
coffeeshopketen?

396 Hoeveel aanvragen voor de wapenstok voor buitengewoon
opsporingsambtenaren (boa’s) zijn ontvangen door het bureau
Korpschef? Op welke criteria toetst het bureau Korpschef voordat
ze de aanvraag door zet aan Justis? Waarop toetst vervolgens
dienst Justis?

397 Op welke wijze wordt de agenda van het SKC verbonden met de
inzet/prioritering van landelijke en lokale partners?

398 Kunnen de doelstellingen van het SKC SMART worden geformu-
leerd, en zo nee waarom niet?

399 Hoeveel uithalers zijn er in 2024 betrapt in de Nederlandse havens?
400 Kan concreter worden aangegeven wat met het bedrag van

€ 36,8 miljoen voor de aanpak van drugssmokkel via grote
logistieke knooppunten zal worden gedaan?

401 Hoe beoordeelt u de huidige kwaliteit van de
informatievoorziening-omgeving bij de IND, NFI, DJI, OM en
Justis, en welke stappen worden ondernomen om eventuele
kwetsbaarheden in de informatievoorziening aan te pakken, met
name in het kader van de continuïteit en veiligheid van vitale
processen?

402 Waarom is subsidie van de Fraude Helpdesk incidenteel?
403 Wat was de bijdrage voor Offlimits in de afgelopen twee jaar en

wat wordt de bijdrage in 2025?
404 Van hoeveel was er dit jaar sprake omdat deze persoon de

verkeersboete niet heeft betaald?
405 Wat is het verschil tussen de afpakopbrengsten uit het criminele

circuit en uit grote schikkingen? Betreffen schikkingen geen
opbrengsten uit (vermoedelijk) strafrechtelijk handelen?

406 Wat gaat er gebeuren om de opbrengsten van afpakken te
verhogen?

407 Is er een wijziging van wet- of regelgeving nodig om de opbreng-
sten uit het afpakken te doen stijgen? Zo ja, waar wordt aan
gedacht?

408 Welke knelpunten zijn er waardoor het afgepakte crimineel
vermogen stijgt en beter in verhouding komt te staan tot het
verdiende crimineel vermogen? En hoe gaan die knelpunten
weggenomen worden?

409 Kunt u uitleggen waarom de post «Schadefonds Geweldsmisdrij-
ven» in 2024 en 2025 (Respectievelijk 33.1 miljoen euro en
28 miljoen euro) drastisch is verminderd ten opzichte van 2023
(90.5 miljoen euro)?

410 Kunt u uitleggen waarom de post «Commissie Schadefonds
Geweldsmisdrijven» in tegenstelling tot het «Schadefonds
Geweldsmisdrijven» de komende jaren wél meer geld krijgt
toebedeeld?

411 Is er een oplossing gevonden voor de financiering van Halt om de
aanpak tegen sport en agressie structureel te waarborgen voor de
toekomst?

412 Hoeveel zou het jaarlijks kosten om al het personeel van de
penitentiaire inrichtingen en de forensische zorg 200 euro per
maand meer te betalen?

413 Hoeveel slachtoffers hebben in 2023 een financiële uitkering van
het Schadefonds Geweldsmisdrijven gekregen? Waar is de
bezuiniging op het Schadefonds Geweldsmisdrijven vanaf 2025 op
gebaseerd? Hoeveel slachtoffers kunnen hier naar verwachting
mee geholpen worden?
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414 Waarom loopt de bijdrage aan het CJIB in de jaren 2025 t/m 2029
af ten opzichte van 2024?

415 Waarom loopt de bijdrage aan de Reclassering in de jaren 2025 t/m
2029 af ten opzichte van 2024?

416 Kunt u aangeven welke verhoging van de kansspelbelasting er op
tafel heeft gelegen en van welke organisaties u brieven heeft
ontvangen waardoor er slechts een minimale stijging van de
kansspelbelasting in de begroting is opgenomen?

417 Met hoeveel procent is het aantal geregistreerde gokverslavingen
toegenomen sinds de invoering van de wet Kansspelen op
Afstand?

418 Met hoeveel procent is het aantal geregistreerde gokverslavingen
van jongeren toegenomen sinds de invoering van de wet
Kansspelen op afstand?

419 Klopt het dat Cruks na 6 maanden vrijwillig een mogelijkheid biedt
om uit het Cruks te stappen?

420 Hoeveel mensen schrijven zich jaarlijks in bij het Loket Kansspel?
421 Kunt u een overzicht verschaffen van de verhouding tussen de

Politie, het OM, de AIVD, en soortgelijke instanties met betrekking
tot informatie-uitwisseling? Kunt u daarin ook de wettelijke
grondslagen voor informatiedeling in uitwijzen?

422 Welke instanties spelen een rol in de gegevensverzameling en
-deling m.b.t. de CTER-lijsten?

423 Zijn er organisaties die persoonsgegevens voor onbepaalde tijd
bewaren (zoals de politie bijvoorbeeld)?

424 Worden gegevens die worden opgeslagen door de politie
(waaronder gegevens die langer dan de wettelijke termijn van 10
jaar zijn opgeslagen) gedeeld met andere instanties? Zo ja, met
welke instanties en op grond van welke wettelijke grondslag?

425 Bent u van plan om volledig onafhankelijke toezichthouders/
poortwachters aan te stellen die controleren op de proportionaliteit
van de gegevensverzameling en -bewaring door de politie en
andere instanties?

426 Wie maakt de beslissing over een afwijzing van een informatiever-
zoek m.b.t. of iemand op een CTER-lijst staat of niet? Kan een
afwijzing door een onafhankelijke partij worden gecontroleerd
gezien dit verregaande implicaties voor burgers kan hebben? Zo
nee, waarom niet?

427 Hoeveel informatieverzoeken heeft de politie ontvangen over of
mensen op de CTER-lijsten staan of niet? Welk percentage hiervan
is toegewezen?

428 Hoeveel personen heeft u geteld die onterecht op een CTER-lijst
zijn geplaatst? Doet u hier actief onderzoek naar?

429 Wat heeft u gedaan richting de personen die onterecht op een
CTER-lijst zijn geplaatst? Hoe zijn zij gecompenseerd?

430 Heeft u in internationaal/EU-verband betracht om afspraken te
maken over de CTER-lijsten, gezien meerdere gevallen bekend zijn
over mensen die hierdoor onterecht internationaal in de proble-
men zijn geraakt?

431 Hoe verhoudt het feit dat gesteld wordt dat er geïnvesteerd wordt
in het Juridisch Loket zich tot het feit dat het budget voor het
Juridisch Loket (zie pagina 55) juist daalt?

432 Gaat u om de groeiende behoefte aan rechtshulp door het
Juridisch Loket te financieren voor extra financiële middelen voor
het Juridisch Loket zorgen? Zo nee, waarom niet? Zo ja, met
hoeveel?

433 Met hoeveel zal naar verwachting de behoefte aan rechtshulp door
het Juirisch Loket stijgen?
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434 Hoeveel kost het om van de pilot kosteloze rechtsbijstand
kinderbescherming een structurele regeling te maken? Hoeveel
kost het om bij het structureel maken van de pilot de doelgroep te
verruimen naar beide ouders?

435 Op welke manier worden kinderen op dit moment in de rechtszaal
bijgestaan of wie behartigt de belangen van kinderen in kinderbe-
schermingszaken? Er is nu een pilot rechtsbijstand voor ouders:
welke ondersteuning krijgen kinderen (van een curator, advocaat,
vertrouwenspersoon)?

436 Wat zijn de gevolgen van de korting op de Brede Doeluitkering
Rampenbestr(ding voor de taakuitvoering van de veiligheidsre-
gio’s?

437 Van hoeveel veroordeelde terroristen is tot nu toe het Nederlander-
schap afgenomen?

438 Klopt het dat er 10 procent wordt bezuinigd op het onderdeel
crisisbeheer en brandweer?

439 Wat is de bijdrage die JenV ontvangt uit de Homogene Groep
Internationale Samenwerking (HGIS)- middelen voor de voorberei-
dingen van de NAVO-top en welke exacte kosten worden hieruit
betaald?

440 Kunt u verduidelijken waarom er vanaf 2025 fors meer geïnves-
teerd wordt in het NCSC en een dalende trend te zien is bij het
NIPV, waarom deze keuze is gemaakt en of hier niet een betere
balans in gevonden kan worden?

441 Het budget voor inburgeringsvoorzieningen wordt verhoogd, maar
er is ook sprake van een structurele budgetkorting van 10% vanaf
2025; in hoeverre wordt hiermee de druk verhoogd op de
uitvoering van inburgeringstaken door de IND?

442 Waarop is de veronderstelling dat vanaf 2027 de asielstroom is
afgenomen, concreet gebaseerd?

443 Kunt u een overzicht geven van alle activiteiten die worden geraakt
door de bezuinigingen op Vroege Integratie & Participatie?

444 Hoe rijmt u de bezuiniging op Vroege Integratie & Participatie met
het voornemen in het regeerakkoord om de arbeidsparticipatie van
statushouders en asielzoekers te bevorderen?

445 Kunt u aangeven wat de effecten zijn van de bezuinigingen op
Vroege Integratie & Participatie op de arbeidsparticipatie van
asielzoekers en van statushouders?

446 Hoeveel asielzoekers en statushouders minder kunnen worden
begeleid naar werk door de bezuinigingen op Vroege Integratie &
Participatie?

447 Wat is het effect van de bezuinigingen op Vroege Integratie &
Participatie op het aantal meedoenbalies?

448 In tabel 38 staat dat de uitgaven aan de subsidie Vroege Integratie
& Participatie activiteiten (VRIP) sterk afnemen. Wat zijn de
gevolgen hiervan? Welke activiteiten moeten dan worden
afgebouwd?

449 Wat zijn de gevolgen van de korting op deze subsidie, met name
ook op de kansen om mensen te helpen aan het werk te gaan?

450 Kunt u uitleggen hoe deze subsidieafname zich verhoudt tot het
regeerakkoord waarin staat dat «het kabinet gezinsmigranten,
statushouders en – in lijn met de herziene Opvangrichtlijn die
wordt geïmplementeerd – asielzoekers van wie de kans groot is dat
zij een asielvergunning krijgen, stimuleert om deel te nemen aan
de arbeidsmarkt en belemmeringen wegnemen»? (Regeerpro-
gramma Schoof, p.26)

451 Welke gevolgen heeft de korting op deze subsidie voor de
Kansrijke koppeling van Screening en Matching, de Participatie
vanaf dag één, de Meedoenbalies en
de taallessen?
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452 Zijn er evaluaties van deze programma’s en zo ja, wat zijn die?
453 Hoe wordt de verwachte taakstelling op externe inhuur in 2025, die

meer dan gehalveerd wordt, behaald? Hoe verhoudt zich dit tot de
bezuinigingen op het interne personeel?

454 Wat betekenen de bezuinigingen op het ambtenarenapparaat en
externe inhuur voor de beleidsdoelstellingen van het ministerie?

455 Hoeveel heeft het Ministerie van JenV in totaal ontvangen sinds de
start van het programma Open op Orde en wat zijn de doelen en
concreet behaalde resultaten tot nu toe?

456 Waarom daalt het budget van de Autoriteit Persoonsgegevens
vanaf 2027?

457 Welk deel van de geparkeerde gelden op artikel 92 is gereserveerd
voor loon- en prijsbijstellingen die nog niet zijn uitgekeerd?

458 Kan zo precies als mogelijk worden aangegeven welke middelen
zijn gereserveerd en waarvoor op artikel 92 «nog onverdeeld»?

459 Waarop is de grote toename van de inkomsten vanaf 2025
betreffende de geldboetes gebaseerd?

460 Welke risico’s ziet u in de toenemende afhankelijkheid van
commerciële partijen voor forensische diensten, in termen van de
borging van kwaliteit, vertrouwelijkheid van strafrechtelijke
onderzoeken, en de onafhankelijkheid van het NFI?

461 Op welke manier volgt u de conclusies en verbetervoorstellen van
de Staatscommissie Rechtsstaat op? Kunt u per verbetervoorstel
uiteenzetten hoe u daar opvolging aan gaat geven?

462 Aansluiten bij de behoeften van rechtzoekenden en het probleem
achter het juridische geschil is ook de dienstverlening van het
Juridisch Loket: hoe zou u deze eerstelijns rechtshulp willen
samenbrengen met de innovatieve projecten van de rechtspraak?

463 Hoe kijkt u in dat licht naar de pilot Huis van het Recht in Heerlen,
een pilot waarin de rechtbank, de gemeente en het Juridisch Loket
succesvol samenwerkten en onnodige juridische geschillen
werden voorkomen?

464 Hoeveel zaken zijn er in 2024 ingestroomd bij de nu bestaande
wijkrechtspraakprojecten?

465 Wat is tot nu toe het effect geweest van het openstellen van het
register voor B2-tolken voor de C1-registerrolken?

466 Wat zijn de financiële consequenties geweest voor tolken en
vertalers door de voorrijkosten af te schaffen? Hoeveel kost een
herinvoering?

467 Wat zijn de financiële consequenties geweest voor tolken en
vertalers door de wachttijdvergoeding af te schaffen? Hoeveel kost
een herinvoering?

468 Wanneer komt de voortgangsbrief over de stelselverandering van
de tolken en vertalers?

469 Waarom is deze wetswijziging om de opbrengsten van de
programma’s binnen het nieuwe stelsel Rechtsbijstand niet
opgenomen in het wetgevingsprogramma?

470 Komt er een wetsvoorstel dat onder andere gaat zorgen voor een
aparte positionering van het Juridisch Loket? Zo ja, welk wetsvoor-
stel wordt dat en waarom is deze wetswijziging niet opgenomen in
het wetgevingsprogramma?

471 Kan, na het aannemen van het amendement Ellian/Wilders
(Kamerstuk 36 410 VI, nr. 37), de Wet regulering sekswerk nog wel
ingevoerd worden nu er middelen van deze wet wegvloeien naar
de Extra Beveiligde Inrichting (EBI)?

472 Kunt u in een overzicht weergeven hoe de 22%-taakstelling op het
ambtelijk apparaat per onderdeel van het departement en voor de
uitvoeringsorganisaties neerslaat?

473 Kunt u aangeven op basis van welke criteria bepaald wordt hoe de
22%-taakstelling op het ambtelijk apparaat wordt ingevuld?
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474 Kunt u concreet aangeven welke taken/werkzaamheden niet meer
uitgevoerd gaan worden vanwege de taakstelling van 22% op het
ambtelijk apparaat?

475 Op welke manier houdt het Ministerie van JenV een vinger aan de
pols op het moment dat blijkt dat de kostenbesparingen die
gerelateerd worden aan de verwachte lagere asielinstroom,
gecoördineerd door het Ministerie van Asiel en Migratie niet
worden gehaald?

476 Kan per begrotingsartikel worden aangegeven welke exacte
subsidies op de begroting van Justitie en Veiligheid structureel
worden verlaagd als gevolg van de generieke taakstelling die
voortvloeit uit het Hoofdlijnenakkoord en kan ook per begrotings-
artikel worden aangegeven welke subsidies ongemoeid zijn
gelaten?

477 Hoeveel onderuitputting was er de afgelopen vijf jaren bij artikel 32
Rechtspleging en Rechtsbijstand en hoeveel daarvan was de
afgelopen vijf jaren onderuitputting die werd veroorzaakt door
lagere uitgaven aan toevoegingen rechtsbijstand en hoeveel
daarvan werd veroorzaakt door lagere uitgaven aan het pro-
gramma stelselvernieuwing rechtsbijstand?

478 Hoeveel onderuitputting wordt er in 2024 verwacht bij artikel 32
Rechtspleging en Rechtsbijstand en hoeveel daarvan wordt naar
verwachting veroorzaakt door lagere uitgaven aan toevoegingen
en hoeveel daarvan wordt naar verwachting veroorzaakt door
lagere uitgaven aan het programma stelselvernieuwing
rechtsbijstand?

479 Hoe groot is de meevaller bij de post griffierechten?
480 Kunt u aangeven waarom er een kasschuif plaatsvindt van

3 miljoen euro van 2024 naar 2025 voor de Wet regulering
sekswerk?

481 Kunt u aangeven waarom er een kasschuif plaatsvindt van
1 miljoen euro voor het werkplan Nationaal Coördinator Antisemi-
tismebestrijding (NCAB) van 2024 naar 2025? Kan in 2024 wel een
begin gemaakt worden met uitvoering van het werkplan?

482 Kunt u aangeven of en hoe de 3,8 miljoen euro voor uitvoering van
het werkplan NCAB van het lid Flach cs. (36 550 VI, nr. 5) in deze
begroting ingezet wordt?

483 Kunt u uitleggen waarom de middelen ondermijning (24.9 miljoen
euro) vorig jaar niet helemaal benut zijn?

484 Hoeveel middelen zijn er in 2025 en verder nog gereserveerd voor
de implementatie van de Wet regulering sekswerk?

485 Welke gemeenten worden tijdelijk extra ondersteund in hun
urgente, lokale preventieaapak, hoeveel is dat per gemeente en
welk beleidskader is gebruikt om de effectiviteit van deze middelen
te toetsen?

486 Kan de 2 miljoen euro die in 2025 voor de inwerkingtreding van
artikel 273f Sr is begroot nader worden toegelicht?

487 Kunt u zo nauwkeurig mogelijk uitleggen waarom het bedrag
«Ontvangsten afpakken crimineel geld» 249.5 miljoen euro lager
uitvalt dan verwacht?

488 Welke projecten voor de verbouwingen en renovaties bij DJI zijn
exact vertraagd waardoor er een kasschuif van 30 mln moest
worden toegepast naar 2029? En komt hierdoor de geplande
datum voor ingebruikname van AIT’s in gevaar, en zo ja welke?

489 In welke mate kunnen de middelen die voor de implementatie van
de NIS2-richtlijn/Cbw apart zijn gezet gemeenten ten goede
komen?
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490 Wanneer komt er meer informatie over de motie Van Nispen/Knops
waarin wordt verzocht aan de regering een landelijk fonds in het
leven te roepen waarmee het mogelijk wordt dat rechters als
bijzondere voorwaarde kunnen opleggen dat veroordeelden een
door de rechter te bepalen bedrag moeten storten in het fonds, ter
vergoeding van schade aan gedupeerden en gemeenten (Kamer-
stuk nr 36 200 VI, nr. 68)?

491 Wat is de reden dat is gebleken dat er meer tijd nodig is om de
motie-Van Nispen/Knops (Kamerstuk 36 200 VI, nr. 68) uit te
voeren? Hoeveel tijd heeft u hiervoor nodig?

492 Wat zijn de kosten voor het landelijk uitrollen van de slachtofferde-
vice voor stalking?

493 Wanneer komt er meer informatie over de motie-Van Nispen die de
regering nader te onderzoeken welke objectiveerbare gegevens
nodig zijn om een betere weging van de draagkracht bij boeteop-
legging mogelijk te maken, welke consequenties dit zou hebben
voor de uitvoering, wat eventuele knelpunten daarbij zijn en hoe
deze kunnen worden weggenomen (Kamerstuk 29 279, nr. 665)?

494 Wat is de stand van de uitvoering van de motie-Temmink/Mutluer
over het uitvoeren van de aanbevelingen van het comité dat
toezicht houdt op het Verdrag van Istanbul (Kamerstuk 28 345,
nr. 274)?

495 Wat is de stand van de uitvoering van de motie-Temmink/Mutluer
over een nader onderzoek naar het functioneren van het familie- en
jeugdrecht (Kamerstuk 28 345, nr. 273)?

496 Wat zijn de resultaten betreffende de motie-Van Nispen c.s. die de
regering verzoekt met spoed in overleg te treden met de Kansspel-
autoriteit en te bezien wat ervoor nodig is, ook qua bevoegdheden
en middelen, om effectiever en steviger op te treden tegen deze
gokbedrijven (Kamerstuk 36 410 VI, nr. 63) waarvan een reactie in
Q3 was verwacht?

497 Zijn er momenteel plannen om de Huizen van het Recht uit te
breiden ten gevolge van het Huis van het Recht Heerlen en de
evaluatie?

498 Welke concrete vervolgstappen ten aanzien van uitvoering
motie-Diederik van Dijk c.s. (Kamerstuk 30 950, nr. 399) zijn
voorzien?

499 Op welke manier worden burgemeesters op dit moment geïnfor-
meerd over de terugkeer van een veroordeelde in de gemeente,
die een straf heeft uitgezeten voor terrorisme of stalking?

500 Wanneer bent u voornemens de Kamer nader te informeren over
het gesprek dat u op 26 februari had met de commissie Veiligheid
en Bestuur van de VNG over de neutraliteit van het BOA-uniform?

501 Hoeveel middelen zijn er nodig om een 24/7-chatfunctie te
beleggen bij Veilig Thuis of een andere organisatie die gespeciali-
seerd is in huiselijk geweld?

502 Hoeveel geld is de afgelopen vijf jaar door de gehele Rijksoverheid
uitgegeven aan de Landsadvocaat? En uitgesplitst per ministerie?

503 Wat was het uurtarief van de Landsadvocaat?
504 Kunt u aangeven hoeveel subsidie er naar welke organisaties gaat

ten behoeve van subsidies integriteit en kansspelen?
505 De subsidie voor het CCV is opgedeeld in twee delen. Kunt u

aangeven waarom dit is en waarvoor iedere subsidie ie bedoeld?
506 Kunt u uitleggen en onderbouwen waarom het CCV op de

eerstgenoemde subsidie meer dan gemiddeld gekort wordt,
namelijk voor 2025 ten opzichte van 2024 met 15,9%?

507 Kunt u uitleggen hoe de bezuinigingen op het CCV zich verhouden
tot eerder uitgesproken beleidsintenties en het hoofdlijnenakkoord
over nationale veiligheid
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508 Kunt u toelichten waarom het CCV twee keer wordt genoemd in
tabel 117? Welk subsidiebedrag is juist?

509 Kunt u uitleggen waarom de subsidie van sommige organisaties
meer gekort wordt dan andere? Hoe zijn deze afwegingen
gemaakt?

510 De subsidie voor het CCV is opgedeeld in twee delen. Kunt u
aangeven waarom dit is en waarvoor de verschillende subsidies
zijn bedoeld?

511 Waarom wordt het CCV op hun subsidie meer dan gemiddeld
gekort met 15,9%?

512 Wat valt er onder de overige subsidieposten zoals opgenomen in
tabel 117 Subsidies?

513 Kan onder de overige subsidieposten zoals opgenomen in tabel
117 Subsidies ook vallen het tot stand brengen van een meldpunt?

514 Hoeveel extra geld wordt er in 2025 uitgetrokken voor de zijin-
stroomregeling voor jeugdbeschermers? Hoeveel extra geld wordt
daarvoor uitgetrokken in de jaren 2026 tot en met 2029?

515 Hoeveel extra zijinstromers zijn er in de jeugdbescherming komen
werken in 2022, 2023 en 2024?

516 Hoeveel extra geld wordt er in 2025 uitgetrokken voor de
workloadverlaging voor jeugdbeschermers? Hoeveel extra geld
wordt daarvoor uitgetrokken in de jaren 2026 tot en met 2029?

517 Wat is de gemiddelde caseload voor jeugdbeschermers? Kunt u
uiteenzetten hoe deze gemiddelde caseload zich de afgelopen vijf
jaar heeft ontwikkeld?

518 Hoeveel is er in de jaren 2023 en 2024 uitgegeven aan het verlagen
van de workload/caseload van jeugdbeschermers? Hoeveel van dat
geld is uitgegeven?

519 Hoe lang wacht een jeugdige gemiddeld op een jeugdbeschermer?
Kunt u deze wachttijd voor de afgelopen vijf jaar in een overzicht
uiteenzetten?

520 Bent u nog steeds voornemens om het «Empirisch vervolgonder-
zoek naar hoe diversiteit en inclusie binnen de politie in de praktijk
wordt vormgegeven» te starten in 2025?

521 Hoeveel kosten verwacht u te maken met het «Empirisch vervolg-
onderzoek naar hoe diversiteit en inclusie binnen de politie in de
praktijk wordt vormgegeven»?

522 Hoeveel geld is vrijgemaakt voor het aanpakken van kinderporno-
grafisch materiaal bij de Autoriteiten online Terroristisch en
Kinderpornografisch Materiaal (ATKM)?

523 Wanneer komt het onderzoek naar de monitoring van de effecten
van de wetgeving Seksuele Misdr(ven naar de Tweede Kamer?

524 Weet u wanneer het onderzoek zal starten met als doel te komen
tot een plan van aanpak t.b.v. de monitoring van de effecten van
deze wetgeving?

525 Kunt u met betrekking tot het genoemde onderzoek een tijdpad
delen met de Kamer?

526 Weet u wie bovengenoemd onderzoek gaat uitvoeren?
527 Worden in dit onderzoek ook ervaringen van kinderen meegeno-

men?
528 De nulmeting van professionals die werken met slachtoffers van

mensenhandel geeft een beeld van hun kennis over (signalen van)
mensenhandel en de mogel(ke follow-up van die signalen. Weet u
wanneer deze nulmeting zal starten?

529 Kunt u een tijdpad delen met de Kamer over deze nulmeting?
530 Weet u wie deze nulmeting zal gaan uitvoeren?
531 Weet u of in deze nulmeting ook de ervaringen van kinderen

meegenomen worden?
532 Weet u wanneer het onderzoek zal starten met als doel te komen

tot een plan van aanpak t.b.v. de monitoring van de effecten van de
wet Seksuele Misdr(ven?
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533 Kunt u het tijdspad met de Kamer delen met betrekking tot het
onderzoek naar een plan van aanpak t.b.v. de monitoring van de
effecten van de wet Seksuele Misdr(ven?

534 Weet u wie het onderzoek naar een plan van aanpak t.b.v. de
monitoring van de effecten van de wet Seksuele Misdr(ven zal
gaan uitvoeren?

535 Worden in dit onderzoek naar een plan van aanpak t.b.v. de
monitoring van de effecten van de wet Seksuele Misdr(ven ook
ervaringen van kinderen meegenomen?

536 Kunt u een tijdspad delen met de Kamer van het evaluatieproces
van de financiële regeling DUUP (Decentralisatie uitkering
uitstapprogramma’s prostituees)?

537 Kunt u een tijdspad van het onderzoek «zicht op (hulp b() stoppen
met sekswerk» met de Kamer delen?

538 Kunt u aangeven (in cijfers) hoe het aantal zedenzaken zich
verhoudt tot de op 1 juli in werking getreden Wet seksuele
misdrijven?

539 Wat bedoeld u met de ICT-component bij «behandeling en
implementatie wet seksuele misdr(ven (inclusief ICT-
component)»?

540 Kan een overzicht worden gegeven van de verdeling van de
middelen voor Preventie met gezag per gemeente en per andere
organisatie die geld heeft ontvangen vanuit het programma vanaf
de start van het programma en de komende jaren?

541 Hoeveel boetes en waarschuwingen heeft de Kansspelautoriteit tot
nu toe in 2024 opgelegd en hoeveel boetes en waarschuwingen
verwacht de kansspelautoriteit in 2025 op te leggen, en hoeveel
daarvan betrof (legale dan wel illegale) aanbieders van online
kansspelen?
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